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This map is i llu strative only. Do no t rely on i t as bein g a precise indicator of privately-own ed land, routes, locat ions  of features, no r as a guide to navigat ion.

This map may also  co ntain cartographic errors o r o mission s.
 
The land use directio n that is inclu ded  in the Crown Land Use Atlas is  only  intended to apply to Ontario  Crown lan d. However, some of this direction reflects 
the Min istry of Natural Resources' p erspectiv e o n land use and resource management on  privately-owned lan d. Where a land use des ignation appears to 
overlap private land, Federal land , or Indian Reserves, that portion of th e s ite is  not bein g consid ered as a part  of the designation.  Where a recommended 
pro vincial park or conservatio n reserve appears to overlap an area with exist ing mining tenure, the area does n ot form p art o f the recommended park or 
con servation reserve, and instead is  designated as a forest reserv e.

La p résente carte est  fournie à des fins d 'il lustration seulemen t. On n e do it p as s'y fier pou r u ne indication précise des  terres p rivées et des  routes ou de 
l'emp lacement  des caractéristiq ues , ni s 'en servir comme guid e po ur la navigation.

Cette carte p eut  contenir des erreurs ou des omiss ions cartographiq ues .

L'orientat ion en matière d'aménagement du territoire qui figure à l 'Atlas  de l'aménagement  des terres d e la Couronn e s 'applique uniquement aux terres 
publiques de la province de l'Ontario.  Certains asp ects de cette orientat ion reflètent la perspectiv e du  min istère des Richesses naturelles relativ emen t à 
l'aménagement  et  à la ges tion  des ressources  des  terres p rivées.  Si  une orientation semble chevaucher des  terres privées o u fédérales, ou d es  réserves 
indiennes, le secteur chevauché n'est pas  soumis à l'orientation prévue à l'Atlas. Lorsq ue qu'un  parc provincial ou u ne réserve de con servation 
recomman dé semble chevauch er un e concession minière en v igueur, cet te part ie du parc ou de la réserve est d és ignée co mme réserv e forestière.

Cartography by  Provincial Geomatics Service Centre, Ministry  of Natural  Resou rces.
Les  services d e cartographie ont  été assurés  par le Centre provin cial  de géo matiq ue, min istère des  Rich esses  naturelles
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Crown Land Use Atlas
 Atlas de l'aménagement des terres de la Couronne
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For complete information on the Crown Land Use Atlas, please visit www.ontarioslivinglegacy.com/crownlanduseatlas/
Pour des renseignements détaillés sur l'Atlas de l'aménagement des terres de la Couronne, veuillez visiter le 

www.ontarioslivinglegacy.com/crownlanduseatlas/francais/
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